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Abstract (en)
The invention relates to a process for the preparation of diacetylrhein in pharmaceutically acceptable purity with a remainder of undesired aloe
emodin derivatives of less than 20 ppm in total. The process consists in subjecting aloe emodin components of the diacetylrhein to a liquid-liquid
partition followed by crystallisation and drying the product under particularly mild conditions. The invention also relates to the diacetylrhein which can
be obtained by this process, and to a pharmaceutical composition containing this compound.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Gewinnung von Diacetylrhein in pharmazeutisch brauchbarer Reinheit mit einem Restgehalt an
unerwünschten Aloe-Emodinderivaten von insgesamt weniger als 20 ppm. Das Verfahren besteht darin, daß man Aloeemodinkomponenten des
Diacetylrheins einer Flüssig-Flüssig-Verteilung und anschließender Kristallisation unterwirft und unter besonders produktschonenden Bedingungen
trocknet. Die Erfindung betrifft auch das nach diesem Verfahren erhältliche Diacetylrhein und ein pharmazeutisches Mittel, das diese Verbindung
enthält.
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